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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/22-01/12  
URBROJ: 2170-1-09-10-22-02 
Rijeka, 25. siječnja 2022. godine 

 
ZAPISNIK 

S 31. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 25. siječnja 2022. (utorak) održana je 31. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,30 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 

 
Usvajanje zapisnika s 30. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Godišnjeg izvješća o radu Vijeća Mjesnog odbora Kozala za razdoblje 
od 01. siječnja do 31. prosinca 2021. godine 

2. Razno 
 

Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević uvodno je iznio zadovoljstvo o izvršenim programima i 
ukupnom radu VMO tijekom 2021. godine. Naglasio je kako, za razliku od prošle 2020. godine, 
VMO u 2021. godini nije imao rebalans. Vijeće je uspjelo realizirati veliku većinu planiranih 
aktivnosti, osim onih svečanih aktivnosti koje se odnose na održavanje koncerta, a koji je 
predviđen u sklopu programa VMO „Dan MO Kozala“, odnosno dječje priredbe koja je bila 
predviđena u prostorima OŠ Kozala u sklopu programa „Advent i doček Djeda Božićnjaka“. 
Navedene su aktivnosti otkazane radi posebnih epidemioloških mjera koje su u to vrijeme bile 
na snazi, a vezano uz pandemiju bolesti COVID-19.  
 
Zaključak: Godišnje izvješće o radu Vijeća Mjesnoga odbora Kozala za razdoblje od 1. 
siječnja do 31. prosinca 2021. godine je jednoglasno usvojeno. 
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AD 2/1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević obavijestio je sve prisutne kako je na dopis vezano uz 
uređenje Volčićevog trga, a nastavno na zaključke s 4. sjednice Odbora za mjesnu 
samoupravu Gradskoga vijeća Grada Rijeke, prema kojemu se VMO obvezuje financirati 
prometni projekt prema traženju gradskih službi, uz uvjet da se Grad Rijeka obveže preuzeti 
sve daljnje troškove uređenja Volčićevog trga i da svi elementi uređenja budu usuglašeni s 
VMO te da se u maksimalnoj mogućoj mjeri ispoštuje osnovna ideja VMO (sadnja 
mediteranskog bilja u unutarnjem obodu trga, postava klupa i stolova te sadnja bora na sredini 
trga) stigao odgovor Gradonačelnika dana 22. prosinca 2021. godine. U dopisu se navodi kako 
će se „sredstvima prioriteta MO Kozala izraditi prometni projekt dijela Baštijanove ulice i 
Volčićevog trga i to u iznosu od 40.000,00 kn, a Odjel gradske uprave za komunalni sustav je 
suglasan da se iz sredstva programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Rijeke 
osiguraju sredstva za radove po navedenom prometnom projektu, projektna dokumentacija za 
uređenje i opremanje Volčićevog trga te radovi uređenja i opremanja Volčićevog trga. 
Realizacija cjelokupnog zahvata planirana je do kraja 2024. godine“. Predsjednik VMO Kozala 
Sanjin Matijević naglašava kako odgovor vezano uz sadnju bora na sredini trga još uvijek nije 
postignut, no da postoje i druga rješenja koja mogu premostiti ovu problematiku. 
 
Zaključak: Informacije i prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
 

AD 2/2 
Član VMO Filip Jakovac obavijestio je prisutne o sastanku koji se održao u prostorijama MO 
Kozala dana 21. siječnja 2022. godine povodom evaluacije projekata za Riječki program 
lokalnog partnerstva (RPLP) u kojemu konkretno sudjeluje s dva projekta:  

1. Uređenje Volčićevog trga; 
2. Projekt „5 do 7 grama“. 

Na sastanku su osim njega prisustvovali predstavnici gradskog Odjela za komunalni sustav 
(Ivana Parac, Anđelina Čobić, Boris Škorić), Odjela za gospodarenje imovinom (Alen 
Šimoković), Direkcije za mjesnu upravu i samoupravu (Dragica Fadljević), Erika Valić kao 
tajnica MO Kozala te gđa. Davorka Medved, voditeljica projekta Društveni centar Drenova. 
Što se tiče prvog projekta, „Uređenje Volčićevog trga“, s obzirom da je Grad postigao dogovor 
s VMO u zadnjem obraćanju gradonačelnika na način da će preuzeti većinu „tereta“ kada je u 
pitanju navedeni projekt, komisija će odbiti ovaj prijedlog. 
Drugi projekt „Projekt 5 do 7 grama“ predstavljen je kao projekt izašao iz eko akcije VMO „Za 
našu Kozalu“ te je u sklopu istoga izrađeno 10 komada edukativnih ploča s porukama koje 
potiču javnost, a ponajviše djecu, na razvoj svijesti o opasnosti koju čini plastika na općenito 
život svih živih bića i sam okoliš. Kroz Riječki program lokalnog partnerstva i udruge koju vodi 
Građanska inicijativa regije (GIR), vijećnik Jakovac izradio bi još 10 komada edukativnih ploča 
čime bi se ovaj projekt proširio na cijelu Rijeku. Svi prisutni su se jako zainteresirali za ovaj 
projekt i prvi prijedlog došao je od gospođe Davorke Medved da se napravi jedna izložba u 
prostorijama Društvenog centra Drenova, što je vijećnik Filip Jakovac i prihvatio. Oba ova 
projekta dobila su podršku VMO Kozala, uz napomenu predsjednika VMO Sanjina Matijevića 
da je u planu izraditi još 10 ploča sa sredstvima VMO u sklopu programa „Za našu Kozalu“. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


